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JEGYZŐKÖNYV

KészÜlt: 2022.június l4-én 9.00 órakor a Szikszói Közös önkormányzati Hivatal II. emeleti
ÍárgyalŐlában megtartott Szikszói Kistérségi Többcélú Társulás Társulási ,fanácsának 

ülóséről.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.

Sváb Antal a Társulási Taniics elnöke köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta, és
megállaPÍtotta, hogy, a 25 tanácstagból 8 jelenlévővel Ű határozatképes. A kisúriégben az
Összlakosságszám 18478 fo, a jelenlévők által képviselt lakoss ágszáÁ rcg67 fo, hiányzott
Abaújlak, AszalÓ, Felsődobsza, Felsővadász, Gadna, Gagybátor, Gagyvendégi, KázsÁárk,
Kiskinizs, KuPa, Monaj, Nagykinizs, Nyésta, Pamlény, Ráúysápberenis, Selyeb, Szászfa.
Bejelenti, hogY az ülésről jegyzőkönl,v készül, meiyet Dr. Juhász Lilla a Szikszói Közös
Onkormány zati Hiv atal dolg,czój a v ezeti.

JegYzőkÖnYv hitelesítőnek ,- 8 tanácstag van jelen a szavazásnál - egyhangúlag 8 igen
szavazattal (lakosságszám szerint 10967 fő) ellenszavazat és tartózkodás noútit
megválasztották Szemán Károly Léh község polgármesterét és Kozma István Hernádkércs
község polgármesterét.

Sváb Antal elnÖk javasolja, hogy a meghívóban - l. sz. melléklet - szereplő, alábbi napirend
szerint tartsák az ülést:

NAPIREND:

l./ Döntés a kistérségi központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvos) ügyelettel kapcso|atos
készenléti feladatok ellátásáért fizetendő készenléti díj emeléséről

- Egyebek

A napirendet a jelenlévők egyhangúlag elfogadták, és
tartjak az ülést:

NAPIREND:

az alábbi elfogadott napirend szerint

l./ Döntés a kistérségi központi orvosi (felnőtt- és
készenléti feladatok ellátásáért fi zetendő készenléti díj

- Egyebek

Fentiek alapján a Tarsulási Tanács az alábbi napirendi

NAPIREND:

gyermekorvos) ügyelettel kapcsolltos
emeléséről

pontokat térgyalja:

l./ Drintés a kistérségi központi orvosi (felnőtt és gyermekorvos) ügyelettel kapcsolatos
készenléti feladatok ellátásáért fi zetendő készenléti díj emeléséről

- Egyebek



PIREND:

Döntés a kistérségi központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvos) ügyelettel kapcsolatos

léti feladatok ellátásáért fizetendő készenléti díj emeléséról
Előterjesztö: elnök
(Írásos anyag csatolva a jegyzőkönyvhöz: 2. sz. mellékle,t)

,Antal elnök: írásos anyagot megkapták a jelenlé,vők. Az ügyelet rnúködése

tosságú a kistérségben. Köszönti az üléserr megjelent Dr. Vincze Tibor Urato a Praxis

Yincze Tibor ügyvezető: készített egy kimutatást az ügyeletet érintő kiadásokról, ahogyan
kérte. A hívások szátma az ügyeleten236 db volt 2022.január 1 óta. A ftnanszirozás a

alapjan 4,5 millió Ft havonta. Ebből a bérek lliadása változó, mert fiigg az
és munkanapok számától. Csak a bérekre a kiadása 3,9 millió Ft volt az előző

Így sem megfelelő abér, amit az orvosok részére ad és így nem tud orvost találni
ügyeleti ellátásra. Ez mindenhol probléma, egyedül Encsen működik jól, mert ott a

k oldják meg az ügyeletet is, oda még nehezebben mennének ki az orvosok
i. Az orvos elsősorban nem azt kérdezi, hogy hány főt r;zükséges ellátni. Leírta, hogy

egy javaslata arra vonatkozóan, hogy ajanljanak fel egy összeget, amellyel meg tudják
i a jelenlegi finanszírozást. A helyzet azontran megváltozott, mert nem tudja megoldani
!pp, jelenleg 60,- Ft-os emelés alatt feláll és visszaadja a praxist. Ugyanis időközben
ilt, ha megemeli a KATA-sok bérét, akkor neki 40%-os adót kell fizetnie utánuk, így az
és nagy része elmenne. Abban az esetben tudná megoldarri, ha több orvost alka|mazna,

de nem tud ennyi orvost felvenni, mert nincs. Csak abban az csetben tudja vállalni a feladat
ellátását, ha megemelik a fejkvótát a kért összeggel.

Antal elnök: az ügyelet helyisége sem tiszttízott még, a:t épület eladásra került. Így u
emelése mellett ez a probléma is megoldásra vár. Az ügyeleti ellátást biaosítani kell.
város képviselő-testülete targyalta az emelés kérdését. ez egy javaslat volt csak, de

új helyzet állt elő, így a kiküldött előterjesztés nem állja meg a helyét. A tanácsi ülésen
szérna kevés, és nem szerencsés, hogy sokan nern jöttek el az ülésre, de ebben az

ben dönteni kell.

Vincze Tibor ügyvezető: sajnos az orvosok már nem kérdez.ik meg, hogy mennyit fizetnek
itt a személyi kapcsolat is sokat számit.

János tagi maximálisan egyetért doktor únal. Legutóbb elhangzott, hogy
yzetben van, de ez nem igaz. Egy lokálpatriótát Iát benne. Ezért sem érti, hogy

a tagok, miért nem jOttek el, akik nem támogatjak a fejkvóta emelését. Mindenképpen
fogia szavazni a kért 60,- Ft-os emelést.

órakor Rontó István tag elmegy az ülésről.

Károly tag: nincs más lehetőség, mint elfogadni. ]',Iem a pénz csábítja már az

Sv
fej

Vincze Tibor ügyvezető: plusz feladatot jelent az; orvosoknak, bevétel nincs belőle, így
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orvos nincs. Az ügyeleti hel.yiség állapota borzasztő,

slyizs péter tag: Halmaj község is támogatni fogja az emelést.

Kozma István tag: támogatrrLi fogja az emelést, mivel az ő esetükben egy kis településről van
szÓ, ÍgY nekik ez az emelés nem okoz nagy gondot. Ismerik a problémá-t, u prru.rok esetén is
kiderÜl általában, hogy nem feltétlenül valósak. A kórházban nem lehetne bérelni helyiséget?

Sváb Antal elnök: sajnos már az előztt ér,,folyamán utána jártak ennek a lehetőségnek. Egy
épÜletÜk van, amit bérbe adnának, cle arra legalább 30 millió Ft-ot kel]ene költeni. A
kórházban egy helyen nem tudnak biztosítani elegendő helységet,

NagY Bogl árka jegyzŐ: az általa képviselt települések azon az állásponton vannak, hogy a kért
60,- Ft emelést támogatni fogják. Sajnos a polgármester urak nem tudtak megjelenni ái tiler.n
más elfoglaltságuk miatt.

Sváb Antal elnÖk: módosító javaslata, hogy az orvosi ügyeleti ellátásért fizeteíí g1,_Ftlfő/hő
készenléti díjat l5O,-Ft/főlhó, összegben állapítsa meg2022.július l. napjától, melyet a társult
telePÜlések önkormányzatai (Parrtlény és Szászfa kivételével) számlaellénében közvetlenül apraxis Five kereskedelnri és szolgáltató Bt. részére fizessenek meg.

Sváb Antal elnök szavazásra teszi fel módosító javaslatát, melyet a jelenlévők - 7 tanácstag
van jelen a szavazásnál - egyhangúlag 7 igen szavazatíal (lakosságszám szerint 10683 fő)
ellenszavazat és tartózkodás .nélkül elíbgadott.

Sváb Antal elnök szava-zásta teszi fel a módosítotthatározati javaslatot, melyet a jelenlévők -
7 tanácstag van jelen a szayazásnál - egyhangűlag7 igen szavazattal (lakosságszám szerint
10683 fŐ) ellenszavazat és ta,rtőzkodás nélkül elfogadtak és meghozták az alábbi határozalot:

Szám : 9 12022,(6.14.) sz. HATÁROZAT
TárgY: DÖntés a kistérségi központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvos) ügyelettel
kapcsolatos készenléti í'eladatok ellátásáért fizetendő készenléti díj emeléséről

A Szikszói Kistérségi Többcélú Tarsulás Társulási Tanácsa úgy hataro z, hogy az orvosi
ügyeleti ellátásért fizetett 90,-Ft/főIhó készenléti díjat lsO,-Ft/főlhó összegben állapída meg
2022.július 1. napjától, melyet a társult települések önkormányzatai (Parrtlény és Szászfa
kivételével) számla ellenében közvetlenül a Praxis Five Kereskedelmi és Szolgáltató Bt.
részére fizetnek meg.
Felhatalmazzák a társulás elnökét a szerződés módosítás aláírására.

Felelős: elnök
Határidő: azonnal

Dr. Vincze Tibor ügyvezető: köszöni az emelést, kiegészítésül elmondja, hogy ez az emelés
még nem jelent semmit, mert júliusra 5 ügyeleti napja van még lefoglalva. Az egyik stabil
embere felmondott, így,nem tudja, hog1,an fogja megoldaniaz ügyeleti ellátást és kivel fogja
pótolni a kiesett napokat.
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Más hozzászólás nem lévén, Sváb Antal elnök megköszönte a jelenlévők részvételét és az
ülést bezárta. Jegyzőkönyv lezárva 9 óra 50 perckor.
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jegyző

kozma István
hitelesítőlritelesítő


